
Č. j. 9127/2024 

Z á p i s n i c a 

Z 19. zasadnutia Mestského zastupiteľstva (MSZ) v Sliači konaného 

dňa 11. 12. 2024 

I. Záhlavie 

Miesto   :  Zasadacia miestnosť pri MsÚ 

Primátor  :  Ing., Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová 

Zás. primátora  :  Ing. Ján Belička 

Prednosta úradu :  Ing. Dušan Hruška 

Poslanci  :  podľa prezenčnej listiny  

 

Program 

1. Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

4. Správa o plnení uznesení  

5. Prolongácia úveru  

6. Plán kontrolnej činnosti HKM Sliač na I. polrok 2025  

7. Správy z kontrol HKM Sliač  

8. Dodatok č.16 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu  

9. VZN č. 04/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

10. Dodatok č. 1 VZN č. 08/2022 o miestnych daniach  

11. Dodatok č. 2 VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Sliač v znení Dodatku č. 1  

12. Rozpočet mesta Sliač na rok 2025  

13. Rozpočtové opatrenia  

14. Plán zasadnutí MsZ na rok 2025  

15. Slovo pre verejnosť  

16. Rôzne  

17. Informácie primátorky  

18. Interpelácie poslancov  

19. Odpovede na interpelácie poslancov  

20. Záver 

 

 

 



II. Záznam priebehu rokovania 

BOD 1 

Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

Rokovanie 19. zasadnutia mestského zastupiteľstva otvorila a viedla primátorka mesta 

Ľubica Balgová, ktorá privítala všetkých prítomných. Skonštatovala, že MsZ bolo zvolané 

v zmysle zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Skonštatovala, že MsZ 

bolo zvolané pozvánkou zaslanou poslancom mailom, aj pozvánkou zverejnenou na webovej 

stránke mesta.  

Pani primátorka skonštatovala, že MsZ je uznášania schopné, prítomní boli 6 poslanci. 

Za zapisovateľku zápisnice primátorka určila p. Natáliu Borgulovú – zamestnankyňu 

MsÚ Sliač, za overovateľov zápisnice určila poslancov pána Zemka a pána Ing. Gabaš. 

BOD 2 

Voľba návrhovej komisie 

 Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci pán Ing. Vladimír Belička a pán Ondrej 

Láskavý. 

BOD 3 

Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

 Pani primátorka navrhla bod č. 5 premenovať na „Zámer mesta o kontokorentný úver 

a zapojenie sa do projektov“ a doplniť bod č. 15 „Voľba členov rady školy pri MŠ J. Cikkera 

Sliač“. 

 Počas návrhu sa dostavil p. poslanec Ryba sa. Prítomných je 7 poslancov.  

  

1. Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

4. Správa o plnení uznesení  

5. Zámer mesta o kontokorentný úver a o zapojenie sa do projektov  

6. Plán kontrolnej činnosti HKM Sliač na I. polrok 2025  

7. Správy z kontrol HKM Sliač  

8. Dodatok č.16 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu  

9. VZN č. 04/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  



10. Dodatok č.1 VZN č. 08/2022 o miestnych daniach  

11. Dodatok č.2 VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Sliač v znení Dodatku č.1  

12. Rozpočet mesta Sliač na rok 2025  

13. Rozpočtové opatrenia  

14. Plán zasadnutí MsZ na rok 2025  

15. Voľba členov Rady školy pri MŠ J. Cikkera Sliač  

16. Slovo pre verejnosť  

17. Rôzne  

18. Informácie primátorky  

19. Interpelácie poslancov  

20. Odpovede na interpelácie poslancov  

21. Záver  

  

BOD 4 

Správa o plnení uznesení  

Dôvodovú správu predložil prednosta Ing. Hruška. Vyhodnotil uznesenia z 

predchádzajúcich dvoch zastupiteľstiev. 

Pán poslanec Láskavý sa opýtal na uznesenie zo 7. zastupiteľstva ohľadom spoločnosti 

FinMos. Chcel vedieť, v akom je to stave. 

Pani primátorka uviedla, že so spoločnosťou momentálne komunikuje a rieši túto 

situáciu. Akonáhle bude mať viac informácií, určite ich bude informovať. 

BOD 5 

Zámer mesta o kontokorentný úver a o zapojenie sa do projektov 

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že vzhľadom na to, že 

samosprávy sú financované veľmi ťažko a obdobie marec a apríl je problémové, mesto chce 

mať zábezpeku vo forme kontokorentného úveru. Mesto však nepotrebuje 500 000 eur, ale ako 

rezerva stačí 150 000 eur. Preto mesto navrhuje, aby mestské zastupiteľstvo schválilo 

kontokorentný úver vo výške 150 000 eur. Ide o to, že schválenie zámeru mestu slúži na to, aby 

sa mohlo začať rokovať s bankami a aby banky poslali úrokové sadzby, na základe ktorých 

hlavný kontrolór vypracuje stanovisko k úveru. Mesto to nezaväzuje k tomu, že úver musí 

čerpať. 



Ďalej uviedla, že do konca roka chce mesto podať žiadosť vo výzve Ministerstva práce, 

sociálnych vecí a rodiny. Jedná sa o dotáciu na podporu rozvoja sociálnych služieb vo výške 

50 000 eur, kde je spoluúčasť 5 %. Domov seniorov je v prevádzke približne 10 rokov a za celý 

ten čas nedošlo k výmene žiadneho zariadenia. Tento projekt je zameraný na to, aby sa kúpili 

mobilné kreslá a zariadenie do spoločenskej miestnosti. Akonáhle sa projekt podá, bude 

zastupiteľstvu predstavený. Toto financovanie je oveľa prijateľnejšie, ako keby mesto hradilo 

náklady celé. V rámci tohto bodu je ďalšie uznesenie, a to podanie žiadosti do výzvy 

Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny na dotáciu na podporu plnenia funkcií rodiny vo 

výške 50 000 eur. V tejto výzve je spoluúčasť 10 %. Rovnako musí byť zabezpečené 

financovanie neoprávnených výdavkov. Táto dotácia by sa využila na výstavbu ihriska na ulici 

Clementisova. 

Počas rokovania o bode 5 sa dostavil p. poslanec Ing. Hric, t.j.  prítomných je už 8 poslancov. 

Ďalšie uznesenie sa týka podania žiadostí vo výzve Banskobystrického samosprávneho 

kraja na rok 2025 na rekonštrukciu a modernizáciu exteriérovej alebo interiérovej športovej 

infraštruktúry. Môžeme žiadať o sumu od 10 000 do 20 000 eur a spoluúčasť je 10 %. Jedná sa 

o projekt vyhlásený Banskobystrickým samosprávnym krajom. V tomto projekte je jasne 

definované, čo sú neoprávnené výdavky. Tieto peniaze by sa využili na zavlažovacie zariadenie 

futbalového štadióna. 

BOD 6 

Plán kontrolnej činnosti HKM Sliač na I. polrok 2025  

Dôvodovú správu predniesol hlavný kontrolór mesta. Oboznámil primátorku a 

poslancov s plánom kontrol na rok 2025, v ktorom presne špecifikoval jednotlivé kontroly.  

Pani poslankyňa sa opýtala, či prebehla kontrola rozpisu rozpočtu v systéme RISAN po 

schválení a či bol rozpis nahratý tak, ako bol schválený. 

Hlavný kontrolór odpovedal, že je potrebné naformulovať uznesenie, aby sa tejto 

kontrole mohol venovať. Uviedol, že pravidelné kontroly vyplývajú zo zákona, čo znamená, že 

to, čo je potrebné vykonávať pravidelne, je stanovené zákonom. Táto konkrétna kontrola však 

nie je zákonom určená. Nemá problém túto kontrolu doplniť a vykonať, avšak nebude zaradená 

medzi pravidelné, ale medzi ostatné kontroly. 

BOD 7 

Správy z kontrol HKM Sliač 

Dôvodovú správu predniesol hlavný kontrolór mesta, ktorý informoval o vykonaných 

kontrolách a ich zisteniach. Oboznámil poslancov s priebehom jednotlivých kontrol. Venoval 

sa najmä kontrole nakladania s hotovostnými prostriedkami. Kontroly vykonal na mestskom 

úrade, v základnej umeleckej škole, v základnej škole a v mestskom kultúrnom stredisku. Tieto 

kontroly sa vopred neoznamujú. Okrem uvedenej kontroly preveroval, či všetky organizácie 

majú spracované interné smernice, či vykonávajú základnú finančnú kontrolu, či sú hotovostné 



príjmy a výdavky doložené príslušnými dokladmi, ako sú zmluvy, faktúry, objednávky, a či 

majú podpísané dohody o hmotnej zodpovednosti. Každému kontrolovanému subjektu umožnil 

opraviť drobné nedostatky. Ďalej poslancov informoval o správe z kontroly športovej haly. 

Všetky správy z kontrol sú zverejnené na webovej stránke mesta www.sliac.sk. 

BOD 8 

Dodatok č.16 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu  

Dôvodovú správu predložila primátorka mesta. Uviedla, že mesto Sliač je súčasťou 

spoločného stavebného úradu. Momentálne bol mestu predložený dodatok číslo 16, v rámci 

ktorého je vyčíslená suma, ktorú bude mesto platiť za poskytovanie služieb.  

BOD 9 

VZN č. 04/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že návrh VZN bol vyvesený 

na úradnej tabuli mesta spolu s prílohou. Z dôvodu nepriaznivého vývoja finančnej situácie, 

predpokladaného zvyšovania nákladov a rastu cien za prepravu a likvidáciu odpadu, zavedenia 

povinnej úpravy pred skládkovaním, inflácie vo výške 11 % za rok 2023 a 2,6 % za rok 2024 

(pričom v roku 2024 sa poplatok za komunálny odpad nezvyšoval), ako aj z dôvodu krátenia 

podielových daní od štátu, je mesto nútené pristúpiť k zvýšeniu poplatku za komunálne odpady. 

Mesto nesmie financie z poplatkov za komunálne odpady a drobné stavebné odpady použiť na 

iné účely, než sú náklady uvedené v § 81 ods. 12 zákona o odpadoch. Vybratý poplatok sa má 

rovnať vynaloženým nákladom. 

BOD 10 

Dodatok č.1 VZN č. 08/2022 o miestnych daniach  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že návrh Dodatku č. 1 VZN 

08/2022 bol vyvesený na úradnej tabuli mesta. Potreba navýšenia dane z ubytovania vznikla z 

dvoch dôvodov: nedostatok finančných prostriedkov, ktorý by mohol viesť k výrazným 

ekonomickým problémom, a zvyšujúci sa nárok na služby poskytované mestom návštevníkom 

a klientom. Mesto investuje prostriedky do infraštruktúry, údržby a čistoty mesta. 

Pani poslankyňa uviedla, že na internete bolo zverejnené VZN, v ktorom nebolo 

uvedené, že sa daň z ubytovania zvyšuje na 2 eurá. Z tohto dôvodu občania nemali možnosť 

pripomienkovať toto VZN. 

Pani primátorka uviedla, že došlo k chybe, ktorá bola po jej odhalení okamžite opravená. 

Toto VZN neovplyvní občanov mesta Sliač, týka sa len návštevníkov, ktorí sú v meste 

ubytovaní. Zvýšenie dane bolo navrhnuté práve preto, aby sa nemuseli zvyšovať dane z 

nehnuteľností pre obyvateľov mesta Sliač. „Je to v prospech obyvateľov,“ zdôraznila. 

http://www.sliac.sk/


Pán poslanec Zemko uviedol, že za tento návrh nezahlasuje, pretože podľa neho proces 

nebol správny a občania sa k návrhu nemohli vyjadriť. Nenamietal výšku dane, ale to, že 

chýbala možnosť pripomienkovania. 

Pani primátorka objasnila legislatívny proces. Vysvetlila, že VZN sa vyvesí, a počas 

tejto doby je možné predkladať pripomienky, ktoré môže podať aj navrhovateľ VZN. Práve v 

tomto pripomienkovom konaní mohli byť odhalené nedostatky. Na finančnej komisii sa 

dohodla suma 2 eurá, a po jej zasadnutí primátorka oznámila túto zmenu zodpovednému 

zamestnancovi. Bohužiaľ, zamestnanec zverejnil VZN v nesprávnej podobe. Počas 

pripomienkového konania sa zistilo, že zmena v návrhu nebola zapracovaná, a preto bolo VZN 

upravené. 

Pán prednosta Ing. Hruška uviedol, že na mestskom zastupiteľstve sa poslaneckým 

návrhom môže zmeniť každé VZN a čokoľvek v ňom. Po schválení sa VZN následne vyvesí 

na ďalších 15 dní. 

Pán poslanec Ing. Hric predložil poslanecký návrh, aby sa suma zvýšila na 2 eurá. 

Poslanci tento návrh schválili. 

Pán poslanec Ing. Hric následne predložil ďalší poslanecký návrh, aby sa suma zvýšila 

na 2,50 eura. Tento návrh však poslanci neschválili. 

BOD 11 

Dodatok č.2 VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia v 

zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Sliač v znení Dodatku č.1  

Pani primátorka predniesla dôvodovú správu. Uviedla, že VZN bolo vyvesené na 

úradnej tabuli mesta Sliač. 

Pani poslankyňa, sa opýtala, kto bol žiadateľom o zvýšenie týchto poplatkov a prečo to 

nebolo prerokované na finančnej komisii. Uviedla tiež, že v tabuľke chýba stĺpec „c“. 

Pani primátorka odpovedala, že návrh na zvýšenie poplatkov predložila riaditeľka 

základnej umeleckej školy. 

Pani poslankyňa doc. Ing. Janáková Sujová, PhD., predložila pozmeňujúci návrh, aby 

sa do tabuľky doplnil stĺpec „c“. 

Hlasovania sa nezúčastnil poslanec Láskavý. Hlasovalo 8 poslancov. 

BOD 12 

Rozpočet mesta Sliač na rok 2025 

Na rokovaní nie je prítomný pán poslanec Ing. Hric. 



Dôvodovú správu predložila pani primátorka. Uviedla, že rozpočet mesta Sliač dostali 

poslanci spolu s materiálmi. Následne im bol zaslaný upravený rozpočet spolu so stanoviskom 

hlavného kontrolóra. Súčasťou rozpočtu je hlavný rozpočet mesta v tabuľkovej aj textovej 

forme, programový rozpočet a rozpočty jednotlivých organizácií. 

Hlavný kontrolór mesta uviedol, že finančná komisia zasadala dvakrát a na základe jej 

odporúčaní boli zapracované zmeny v rozpočte. Poukázal na riziká v rozpočte a upozornil, že 

štát zmenil filozofiu financovania materských škôl – z pôvodných 40 % štát poskytuje 24,9 % 

financovania pre školské zariadenia. Materské školy budú financované normatívne, pričom je 

otázne, ako bude stanovený koeficient na žiaka. Kontrolór odporučil, aby si poslanci stanovili 

priority, na ktoré sa chcú zamerať, a odporučil schválenie rozpočtových opatrení. 

Pani primátorka uviedla, že schválený rozpočet je možné na najbližšom mestskom 

zastupiteľstve ešte upraviť. 

Pán poslanec Láskavý vyjadril nesúhlas s vyčlenením finančných prostriedkov na kúpu 

osobného vozidla pre mestskú políciu. Nesúhlasil s tým, aby bolo vozidlo financované z 

parkovacej politiky. 

Pani primátorka informovala poslancov o elektrickom autobuse a mestskom dome. K 

rozpočtu mestského kultúrneho strediska primátorka uviedla, že bol prerokovaný na finančnej 

komisii a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky. K rozpočtu základnej školy primátorka 

uviedla, že bol prerokovaný na finančnej komisii a pripomienky boli zapracované. K rozpočtu 

materskej školy uviedla, že bol prerokovaný na finančnej komisii a pripomienky boli taktiež 

zapracované. K rozpočtu základnej umeleckej školy uviedla, že na poslednej finančnej komisii 

bola vykonaná korekcia. 

Hlavná ekonómka mesta, Ing. Nováková, sa vyjadrila k rozpočtu mesta. Uviedla, že bol 

prerokovaný na finančnej komisii. 

K rozpočtovým opatreniam prebehla diskusia. 

BOD 13 

Rozpočtové opatrenia 

Dôvodovú správu predniesla pani primátorka mesta, ktorá oboznámila poslancov s 

rozpočtovými opatreniami. 

Pani poslankyňa, uviedla, že rozpočtové opatrenia mestského kultúrneho strediska ani 

ostatné rozpočtové opatrenia neboli prerokované na finančnej komisii. Požiadala, aby si 

organizácie zvykli včas predkladať podklady k rozpočtovým opatreniam. 

Následne prebehlo hlasovanie o predĺžení rokovania. 

 



BOD 14 

Plán zasadnutí MsZ na rok 2025 

Dôvodovú správu predložila primátorka mesta, ktorá uviedla, že na základe zákona o 

obecnom zriadení predkladá mestskému zastupiteľstvu návrh plánu zasadnutí na rok 2025. 

Zasadnutia sa budú konať 20. marca, 19. júna, 18. septembra a 11. decembra. 

BOD 15 

Voľba členov Rady školy pri MŠ J. Cikkera Sliač  

Dôvodovú správu predložila pani primátorka mesta, ktorá uviedla, že z dôvodu zlúčenia 

materských škôl musí na základe platnej legislatívy do polroka prebehnúť voľba členov rady 

školy pri materskej škole. Navrhla do rady školy pána Ing. Vladimíra Beličku, pána Ing. 

Roberta Urbanca, Natáliu Borgulovú a Mgr. Líviu Stredákovú. 

BOD 16 

Slovo pre verejnosť 

Pán Krajňák sa opýtal poslancov na víziu ďalšieho smerovania základnej umeleckej 

školy. 

Pán poslanec Láskavý uviedol, že rozpočet pre základnú umeleckú školu bol 

prerokovaný na dvoch komisiách. Na prvej komisii bol poslancom predložený nekompletný 

rozpočet, kde neboli vyplnené tabuľky, ktoré poslanci žiadali. Uviedol, že za dva roky poslanci 

nedostali žiadne informácie o celkovej kapacite základnej umeleckej školy. Uviedol, že z 

mestského rozpočtu ide na základnú umeleckú školu takmer milión EUR. Keď sa prechádzali 

rozpočty jednotlivých mestských organizácií, z tabuliek doručených zo základnej umeleckej 

školy sa nevedel vyznať. Uviedol, že ako poslanec stále prehodnocuje financie, ktoré mesto 

vydáva. Nejde mu dokopy, že takýto veľký obnos peňazí má dostať základná umelecká škola, 

a na Rybárskej ulici je cesta v katastrofálnom stave, ktorá slúži oveľa viac občanom. Nie je za 

zrušenie základnej umeleckej školy, ale chce vedieť a dohliadnuť na financovanie kompletného 

balíka. Potreboval by vedieť osobné príjmy základnej umeleckej školy, ako sú rozdelené, a z 

čoho ich základná umelecká škola má. Bolo mu povedané, že na niektoré koncerty sa vyberá 

vstupné, tieto položky by v rozpočtoch chcel vidieť. Nejde mu o to, aby základná umelecká 

škola nedostala peniaze, ale aby dostala primerane k rozpočtu. Uviedol, že na základnej 

umeleckej škole prebiehala kontrola a výsledky z nej pošle pánovi Krajňákovi mailom. 

Pán Krajňák uviedol, že pred rokom sa pýtal poslancov a pani primátorky, aká je vízia 

smerovania základnej umeleckej školy. Uviedol, že jeho deti navštevujú základnú umeleckú 

školu. Uviedol, že hlavný problém základnej umeleckej školy je garancia financovania a druhý 

problém je zabezpečenie priestorov, ktoré sú neadekvátne na výučbu. Uviedol, že cíti silnú 

nedôveru zo strany poslancov a zriaďovateľa smerom k vedeniu ZUŠ. Uviedol, že základná 

umelecká škola je finančne podvyživená. Aj napriek zníženým finančným prostriedkom bola 

základná umelecká škola schopná vyprodukovať vianočný program. Ďalej uviedol, že mesto 

Sliač už 20 rokov rieši problém priestoru, ktorý kapacitne nie je vyhovujúci. Uviedol, že 



Združenie rodičov má zámer, ktorým by sa dal riešiť kapacitný problém. Mesto Sliač si 

v minulosti nechalo vypracovať dva projekty, jeden bol na rekonštrukciu a prispôsobenie 

podkrovných priestorov a druhý bol na vybudovanie nadstavby. Ďalší projekt bol na provizórne 

kontajnerové riešenie. Prvý aj druhý projekt sú finančne nereálne, a ten kontajnerový je zase 

nevyhovujúci. Zámer, ktorý by mohol elegantným spôsobom vyriešiť problém, je riešenie 

nízkoenergetickej, nízkonákladovej prístavby. Združenie rodičov zašle oficiálne mestu tento 

zámer. 

Pán poslanec Láskavý uviedol, že si určite nájde čas na stretnutie s pani riaditeľkou. 

Nechce nikoho zrušiť, ale chce vidieť transparentné peniaze. Dva roky nevie, akú má základná 

umelecká škola kapacitu, nemôže poriadne rozhodnúť, koľko im treba peňazí, keď túto 

informáciu nemá. 

Pani poslankyňa uviedla, že s pani riaditeľkou sa snažila niekoľko rokov riešiť problém. 

Chcela, aby sa základná umelecká škola rozvíjala, vie, že deti dostávajú adekvátne vzdelanie, 

ktoré ich posúva, ale treba sa pozrieť aj na to, čo si môže dovoliť. Pani riaditeľka stále prijíma 

viac a viac žiakov a nemá na to kapacitu. Prijala toľko žiakov, že sa nemali kde učiť, učili sa v 

iných neadekvátnych priestoroch, čo znižuje kvalitu vzdelávania. Pani riaditeľka musí 

rozhodovať tak, aby sa zmestila do existujúcich kapacít a adekvátne k tomu musí prispôsobiť 

financovanie. Uviedla, že základnú umeleckú školu nepodfinancúvavajú. Snažia sa presvedčiť 

pani riaditeľku, že musí ísť len do tých možností, ktoré má, a nie nad rámec. Toto sa deje 

posledných 5 rokov. 

Pán poslanec Ing. Hric uviedol, že ho veľmi mrzí, že medzi občanmi mesta Sliač sa 

začína šíriť informácia, že chcú zavrieť základnú umeleckú školu. Uviedol, že rozpočet sa riešil 

v dvoch komisiách a nikto zo zástupcov základnej umeleckej školy nebol prítomný. Nechápe, 

že ak má niekto pocit, že základnú umeleckú školu podfinancujú, neprišiel to riešiť na finančnú 

komisiu a prekonzultovať a vyjadriť svoj názor s jednotlivými členmi komisie. Uviedol pre 

porovnanie, že základná škola mesto stojí 267 000 eur a základná umelecká škola 411 000 eur. 

Uviedol, že poslanci neškrtali financie, len ich už nenavýšili. ZUŠ má narozpočtované peniaze 

na plne obsadenú kapacitu. 

Pani primátorka uviedla, že ona a aj poslanci chcú základnú umeleckú školu zveľadiť a 

rozšíriť, ale na to je potreba dostatok finančných prostriedkov.  

Pán poslanec Ing. Ján Belička uviedol, že na otázku, ktorá bola položená na začiatku, 

by tu mala stáť pani riaditeľka základnej umeleckej školy a tá na ňu odpovedať. Poslanci sú tu 

na to, aby kontrolovali financie, či idú účelovo, alebo nejdú. Nikomu nejde o zrušenie základnej 

umeleckej školy, ide len o to nájsť spoločnú cestu. 

Pani Venclíková uviedla, že ak sa mesto snaží robiť niečo pre základnú umeleckú školu, 

malo by to byť vidno, ale ZUŠ je stále v rovnakých priestoroch, napriek tomu, že boli projekty. 

Ak niekto povie, že sa to rieši, tak chceme vidieť, ako. Základná umelecká škola robí dobré 

meno mestu nielen na Slovensku, ale aj v zahraničí. Uviedla, že čím viac žiakov, tým viac mesto 

získa peňazí. 



Pani poslankyňa uviedla, že štát na jedného žiaka základnej umeleckej školy dáva 40 

percent a mesto dopláca tých zvyšných 60 percent. HKM upozornil poslancov na rokovací 

poriadok a tým ukončil diskusiu. 

BOD 17  

Rôzne  

Pán poslanec Ing. Gabaš predniesol návrh na zriadenie osobitnej odbornej komisie na 

tvorbu a aktualizáciu interných dokumentov mesta Sliač. Uviedol, že navrhovaná komisia by 

bola zriadená ako dočasná s cieľom posúdiť aktuálny stav a navrhnúť aktualizáciu zásad. Jej 

činnosť sa ukončí po naplnení cieľov. Do návrhovej komisie navrhol členov: doc. Ing. Janákovú 

Sujovú PhD., Mgr. Bakšu, Ing. Gabaša, Ing. Novákovú a Ing. Husára. Keďže počet členov by 

mal byť nepárny, je potrebné ešte jedného doplniť. 

Pani poslankyňa sa opýtala, či zamestnanec mestského úradu môže byť členom takejto 

komisie. Právnik mesta sa vyjadril, že v tom problém nevidí. 

Hlavný kontrolór mesta uviedol, že zo zákona sa musí zúčastniť mestského 

zastupiteľstva s hlasom poradným a v komisii sa môže zúčastniť. Nebráni sa tomu, že sa bude 

podieľať na vnútorných normách a plniť úlohy, ktoré mu poslanci dajú. Nebráni sa tomu, že 

urobí zásady nakladania s hotovosťou alebo hocičo iné, ale necíti sa komfortne v porovnaní s 

ostatnými zamestnancami. V minulosti dával návrh na prerokovanie jeho odmeny, ale zo 

zastupiteľstva bol tento bod stiahnutý. Členstvo v komisii vníma ako ďalšie úlohy, za ktoré nie 

je ohodnotený. Ďalej uviedol, že ak poslanci poberajú schválenú odmenu, nemajú nárok na 

ďalšiu odmenu v rámci komisií. Zákon to nepripúšťa. Výkon v komisiách súvisí s poslaneckou 

činnosťou. 

Pani poslankyňa na základe odporúčania komisie žiada doplniť uznesenie v znení, že 

mestské zastupiteľstvo žiada zahrnúť do záverečného účtu mesta výpočet hotovostného 

prebytku a spolu s návrhom záverečného účtu predložiť na rokovanie komisie a mestské 

zastupiteľstvo aj správu audítora. Na otázku pani primátorky, že čo si predstavuje pod 

hotovostným prebytkom uviedla, že podľa jej názoru nie vždy sedí to, čo je v rozpočte, so 

skutočnosťou, čo máme. Pri výpočte prebytku aj pri výpočte sumy, ktorú prevádzame do 

fondov, chce vidieť aj skutočné peniaze, ktoré mesto má. 

Pán poslanec Láskavý sa opýtal, ako prebieha kolaudácia cesty na Slnečniciach. 

Pán prednosta Ing. Hruška uviedol, že kolaudácia prebehla. Počas realizácie došlo k 

zmene projektu a cesty sa urobili užšie, mesto písalo námietky. Kolaudačné rozhodnutie ale 

ešte nie je, stále je to len kolaudačné rozhodnutie a nie že niečo mesto preberá. 

Pán poslanec Láskavý sa ďalej opýtal, či je niečo nové s panelovou cestou. 

Právnik mesta Sliač uviedol, že od 4. októbra je na regionálnom úrade pre výstavbu a 

územné plánovanie návrh na vyvlastnenie. Keďže úrad bol presťahovaný a nestíhajú, bol sa 



tam minulý týždeň informovať, kedy bude vytýčený termín prerokovania návrhu na vyhlásenie. 

Termín vytýčený nebol a tohto roku ani nebude. 

Pán poslanec Láskavý sa opýtal na kruhovú križovatku pred Sliačom. Či sa bude robiť, 

lebo vstup do Slnečníc sa už mal robiť dávnejšie. 

Prednosta uviedol, že sa na to pýtali pri kolaudácii. Na jar majú začať s výstavbou 

kruhovej križovatky. 

Pán poslanec Láskavý uviedol, že obyvatelia ulíc Hájnickej a Zvolenskej majú záujem, 

aby sa naštartovalo verejné osvetlenie. Momentálne tam svieti každá druhá lampa. 

Pani primátorka uviedla, že osvetlenie je už zapnuté. 

BOD 18 

Informácie primátorky  

Pani primátorka uviedla k informáciám o R2, že žiadne nové informácie nemá. 

Akonáhle bude mať nové informácie, určite poslancov ihneď informuje. Informovala o 

priebehu rokovania ohľadom cyklochodníka Zvolen – Banská Bystrica. Pani primátorka 

informovala o zasadnutí UMR, na ktorom bolo povedané, že mesto môže žiadať autobus, výzva 

je nahodená v ITMS a je bez spoluúčasti. 

BOD 19 

Interpelácie poslancov  

Pani poslankyňa doc., Ing. Janáková Sujová PhD., sa opýtala, či sa zápisnice ešte 

overujú overovateľmi. Ďalej uviedla, že v pravidlách kontrolnej činnosti je uvedené, že aj plán 

kontrolnej činnosti a výsledky kontrol budú zverejňované na stránke mesta v záložke hlavného 

kontrolóra, a doteraz tam nič nie je zverejnené. Žiada tam tieto dokumenty doplniť. Na webovej 

stránke chýbajú zverejnené aj zásady odmeňovania poslancov. Žiada, aby sa mesto 

intenzívnejšie venovalo tomu, aby úrad fungoval tak, ako má. 

Pán prednosta Ing. Hruška odpovedal, že odpovie písomne, na čo pani poslankyňa 

povedala, že nemusí. 

BOD 20 

Odpovede na interpelácie poslancov  

Pani primátorka uviedla, že na minulom zastupiteľstve odpovedala na každú 

interpeláciu poslancov.   

 

BOD 21 

Záver 

 Pani primátorka poďakovala a popriala krásne sviatky a všetko dobré do nového roku.  



III. ZÁZNAM O ROZHODOVANÍ 

 

BOD 2  Voľba návrhovej komisie  

Uznesenie číslo      103/2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

p. V. Beličku a p. Láskavého za členov návrhovej komisie. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 6 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Láskavý)                          

Za: 4 (Belička J., Belička V. ,Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Láskavý),Proti: 0, Zdržali sa:2 (Belička V., Láskavý), 

Nehlasovali: 0            

BOD 3  Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

Uznesenie číslo       104/2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

program 19. zasadnutia, v súlade s § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, predložený Ing., Mgr., et Mgr. Ľubicou Balgovou, primátorkou mesta Sliač a to 

nasledovne: 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2.Voľba návrhovej komisie 3.Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 4.Správa 

o plnení uznesení 5.Prolongácia úveru 6.Plán kontrolnej činnosti HKM Sliač na I. polrok 2025 

7.Správy z kontrol HKM Sliač 8.Dodatok č.16 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu 9.VZN 

č. 04/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 10.Dodatok č.1 

VZN č. 08/2022 o miestnych daniach 11.Dodatok č.2 VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevkov pre 

školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Sliač v znení Dodatku č.1 12.Rozpočet 

mesta Sliač na rok 2025 13.Rozpočtové opatrenia 14.Plán zasadnutí MsZ na rok 2025 15.Slovo pre 

verejnosť 16.Rôzne 17.Informácie primátorky 18.Interpelácie poslancov 19.Odpovede na 

interpelácie poslancov 20.Záver    

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  7 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, 

Láskavý) Za: 7(Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý) Proti:  0 Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo     105 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

program 19. zasadnutia, v súlade s § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov doplnený podľa pozmeňujúcich návrhov nasledovne: 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2.Voľba návrhovej komisie 3.Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 4 Správa 

o plnení uznesení 5.Zámer mesta o kontokorentný úver a o zapojenie sa do projektov 6.Plán 

kontrolnej činnosti HKM Sliač na I. polrok 2025  7.Správy z kontrol HKM Sliač 8.Dodatok č.16 

k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu 9.VZN č. 04/2024 o miestnom poplatku za 



komunálne odpady a drobné stavebné odpady 10.Dodatok č.1 VZN č. 08/2022 o miestnych daniach 

11.Dodatok č.2 VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Sliač v znení Dodatku č.1 12.Rozpočet mesta Sliač na rok 2025 

13.Rozpočtové opatrenia 14.Plán zasadnutí MsZ na rok 2025 15.Voľba členov Rady školy pri MŠ J. 

Cikkera Sliač 16.Slovo pre verejnosť 17.Rôzne 18.Informácie primátorky 19.Interpelácie poslancov 

20.Odpovede na interpelácie poslancov 21.Záver    

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  7 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, 

Láskavý) Za: 7(Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý) Proti:  0 Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

BOD 4 Správa o plnení uznesení 

Uznesenie číslo  106 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači  

berie  na  vedomie  Správu o plnení uznesení 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: Počet poslancov 

MsZ:11 Prítomní:7 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý) Za:6 (Belička J., 

Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba), Proti:0, Zdržali sa: 1 (Láskavý),     Nehlasovali:0 

BOD 5 Zámer mesta o kontokorentný úver a o zapojenie sa do projektov 

Uznesenie číslo   107 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

Zámer mesta Sliač o kontokorentný úver vo výške 150.000,- Eur  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 7 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý) 

Za: 7(Belička J. ,Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý) Proti: 0 Zdržali sa: 0 Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo  108 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

a)podanie žiadosti vo výzve MPSVaR „Dotácia na podporu rozvoja sociálnych služieb“ vo výške 50.000,- 

Eur b)spoluúčasť vo výške 5% z rezervného fondu c)zabezpečenie financovania neoprávnených 

výdavkov projektu  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne:  

Počet poslancov MsZ:11 Prítomní:7 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý) 

Za:6 (Belička J., Belička V., Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba), Proti:0, Zdržali sa: 1 (Láskavý),   

Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo  109 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

a)podanie žiadosti vo výzve MPSVaR  „Dotáciu na podporu plnenia funkcií rodiny“ vo výške 50.000,- 

Eur b)spoluúčasť vo výške 10% c)zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu  



Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 8 (Belička J.,Belička V.,Zemko, Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, 

Láskavý), Za:7 (Belička J.,Belička V.,Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý),                                 

Proti:0,Zdržali sa:1 (Hric), Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo  110 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

a)podanie žiadosti vo výzve BBSK na rok 2025 na rekonštrukciu a modernizáciu exteriérovej alebo 

interiérovej športovej infraštruktúry vo výške 20.000,- Eur b)spoluúčasť vo výške 10% c)zabezpečenie 

financovania neoprávnených výdavkov projektu  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 8 (Belička J.,Belička V., Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, 

Láskavý), Za:8 (Belička J.,Belička V., Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba,Láskavý)                                     

Proti:0, Zdržali sa:0, Nehlasovali:0 

BOD 6  Plán kontrolnej činnosti HKM Sliač na I. polrok 2025 

Pozmeňujúci návrh: predložený p. Janákovou Sujovou: 

doplniť medzi OSTATNÉ KONTROLY správne nahodenie rozpočtu do RISAMu 

Hlasovanie: Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:8  (Belička J.,Belička V., Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:8  (Belička J.,Belička V., Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Proti: 0, Zdržali 

sa: 0, Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo    111 /2024 

Do Plánu kontrolnej činnosti HKM bol zapracovaný prijatý pozmeňujúci návrh a o  Pláne kontrolnej 

činnosti HKM Sliač na I.polrok 2025 sa hlasovalo vcelku 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025 po doplnení pozmeňujúcim návrhom 

podľa Prílohy č.1. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:8 (Belička J.,Belička V., Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, 

Láskavý), Za:8(Belička J.,Belička V., Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Proti:0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali:0 

BOD 7  Správy z kontrol HKM Sliač 

Uznesenie číslo   112 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači berie na vedomie Správy z kontrol hlavného kontrolóra Mesta Sliač 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní: 9 (Belička J.,Belička V.,Zemko, Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý, 

Ambrózy), Za: 8 (Belička J.,Belička V.,Zemko, Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý)                                    

Proti:0, Zdržali sa: 1(Ambrózy), Nehlasovali:0 

 



BOD 8  Dodatok č.16 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu  

Uznesenie číslo    113 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

a)paušálny mesačný poplatok mesta Sliač, s účinnosťou od 01.01.2025 v zmysle Dodatku č. 16 Zmluvy 

o zriadení spoločného obecného úradu b)podpísanie Dodatku č. 16 Zmluvy o zriadení spoločného 

obecného úradu 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J.,Belička V.,Zemko, Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý, 

Ambrózy), Za: 9 (Belička J.,Belička V.,Zemko, Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý, Ambrózy), Proti:0, 

Zdržali sa:0,Nehlasovali: 0 

BOD 9  VZN č. 04/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Pozmeňujúce návrhy:1.predložený p. Zemkom: zmeniť v Prílohe č.1 Sadzba poplatku bod d) z 0,057 € 

na 0,104 € 

Hlasovanie: Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková 

Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, 

Láskavý), Proti:0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0,  

2.predložený p. Beličkom J.:zmeniť v Prílohe č.1 Sadzba poplatku bod d)  na 0,057 € 

Hlasovanie:  

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:7  (Belička J., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba )                                      

Proti: 0, Zdržali sa: 2 ( Belička V., Láskavý), Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo  114 /2024 

Do návrhu VZN bol zapracovaný prijatý pozmeňujúci návrh v Prílohe č.1 Sadzba poplatku bod d) 

0,057 € a o VZN sa hlasovalo vcelku. 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

VZN č.04/2024 o  miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  s účinnosťou 

od 1.1.2025 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní: 9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

BOD 10  Dodatok č.1 VZN č. 08/2022 o miestnych daniach 

 
Pozmeňujúce návrhy: 

1.predložený p. Hricom: Sadzba dane za ubytovanie v Prílohe č.1 odstavec č.6  na 2,- € na osobu a 

prenocovanie 



Hlasovanie: Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková 

Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Za:8  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 1 (Zemko), Nehlasovali:0,  

2.predložený p. Hricom: Sadzba dane za ubytovanie v Prílohe č.1 odstavec č.6 na 2,50 € na osobu a 

prenocovanie 

Hlasovanie: Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:8 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková 

Sujová, Gabaš, Ryba), Za:1 (Hric), Proti:3 (Ambrózy, Gabaš, Janáková Sujová), Zdržali sa: 4 (Zemko, Belička V., 

Belička J., Ryba), Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo  115 /2024 

Do návrhu VZN bol zapracovaný prijatý pozmeňujúci návrh Sadzba dane za ubytovanie v Prílohe č.1 

odstavec č.6 na osobu a prenocovanie 2,- €  a o VZN sa hlasovalo vcelku. 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

Dodatok č.1 VZN 08/2022 o miestnych daniach dopĺňa v Prílohe č. 1 ods.6  Sadzba dane s účinnosťou 

od 1.1.2025. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:9  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za: 8  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba,Láskavý)                                    

Proti: 0, Zdržali sa:1(Zemko),Nehlasovali: 0 

BOD 11  Dodatok č.2 VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Sliač v znení Dodatku č.1 

Pozmeňujúci návrh: 

Predkladá p. Janáková Sujová:V čl.2 bode 1 doplniť do tabuľky stĺpec: Druhý hlavný nástroj (Hudobný 

odbor 34 €) 

Výška príspevku na 
mesiac školského 
roka v € 

a) Prípravné 
štúdium pre 
žiakov vo veku od 
5 do 6 rokov (bez 
nástroja/s 
nástroj.) 

b) Základné 
štúdium pre 
žiakov základných 
a stredných škôl 

Druhý hlavný 
nástroj 

c) Štúdium pre 
dospelých – 
študenti do 25 
rokov 

d) Štúdium pre 
dospelých – 
pracujúci do 25 
rokov 

Hudobný odbor 10,00 €/17,00 € 17,00 € 34,00  15,00 € 50,00 € 

Výtvarný odbor 10,00 € 12,00 € - 15,00 € 50,00 € 

Tanečný odbor 10,00 € 12,00 € - 15,00 € 50,00 € 

 

Hlasovanie: Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:8  (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková 

Sujová, Gabaš, Ryba), Za:7  (Belička J., Belička V., Ambrózy, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba), Proti: 0, 

Zdržali sa: 1 (Hric), Nehlasovali:0 

 

 

 



Uznesenie číslo  116 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Dodatok č.2 VZN 03/2023 o určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Sliač po doplnení poslaneckého návrhu p. Janákovou Sujovou s účinnosťou od 

1.1.2025 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:8 (Belička J., Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba), Za:7 (Belička J., Belička V., Ambrózy, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba), Proti: 1 (Hric),  

Zdržali sa: 0,Nehlasovali: 0 

BOD 12 Rozpočet mesta Sliač na rok 2025 

Uznesenie číslo   117/2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

berie  na  vedomie 

a)stanovisko Hlavného kontrolóra mesta Sliač k predloženému rozpočtu, b)zámery, ciele a záväzné 

ukazovatele programového rozpočtu mesta Sliač, vrátane rozpočtov príspevkových a rozpočtových 

organizácií na rok 2025, c)predložené výhľadové rozpočty mesta Sliač na roky 2026 a 2027. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   118/2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

a)programovú štruktúru rozpočtu mesta Sliač na rok 2025, b)predložený programový rozpočet mesta 

Sliač na rok 2025, vrátane programov a podprogramov, a.rozpočet MsKS b.rozpočet ZŠ A. Sládkoviča 

c.rozpočet MŠ J. Cikkera d.rozpočet ZUŠ ako vyrovnaný.  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

BOD 13  Rozpočtové opatrenia 

Uznesenie číslo   119 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači berie na vedomie 

Rozpočtové opatrenie č. P6-572/2024 z 25.11.2024 podľa Prílohy č.1 Rozpočtové opatrenie č. P7-

572/2024 z 30.11.2024 podľa Prílohy č.1 a č.2. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 



Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   120 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie MsKS č.1/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   121 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie ZUŠ  č.R01/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   122 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie MŠ J. Cikkera č.3/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   123 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie ZŠ A. Sládkoviča č.4/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   124 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č.4/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 



Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   125 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č.5/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba,Láskavý), Za:6  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Proti:1 

(Láskavý), Zdržali sa: 2 (Zemko, Hric), Nehlasovali:0 

Uznesenie číslo   126 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č.6/2024 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:9 (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba,Láskavý), Za:4  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy, Ryba), Proti:4 (Janáková Sujová, Hric, Láskavý, Zemko), 

Zdržali sa: 1 (Gabaš), Nehlasovali:0 

(Predmetné uznesenie mestského zastupiteľstva nebolo schválené) 

BOD 14  Plán zasadnutí MsZ na rok 2025 

Uznesenie číslo  127 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

Plán zasadnutí MsZ na rok 2025 nasledovne: 20.03.2025 19.06.2025 18.09.2025  11.12.2025 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 9  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:8  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba), Proti:0, 

Zdržali sa:0, Nehlasovali:1 (Láskavý) 

BOD 15  Voľba členov Rady školy pri MŠ Jána Cikkera Sliač 

Uznesenie číslo  128 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

volí s účinnosťou od 15.02.2024 v súlade s § 24 ods. 16 zák. NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v 

školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších zmien a 

doplnkov do Rady školy pri MŠ Jána Cikkera Sliač: 1.V. Belička 2.R. Urbanec 3.N. Borgulová 4.L. 

Stredáková na obdobie štyroch rokov. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 



Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

BOD 17  Rôzne 

Uznesenie číslo   129/2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

1.zriadenie osobitnej odbornej komisie k tvorbe a aktualizácii interných dokumentov Mesta Sliač 

a žiada o zabezpečenie organizačných a technických podmienok na činnosť komisie. 2.členov do 

osobitnej komisie k tvorbe a aktualizácií interných dokumentov Mesta Sliač: 1.Andrea Janáková Sujová 

2.Jozef Bakša 3.Michal Gabaš 4.Ján Kapec 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Proti:

 0,Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

Uznesenie nebolo podpísané primátorkou mesta Sliač Ing., Mgr. et Mgr. Ľubicou Balgovou. 

Odôvodnenie nepodpísania Uznesenia číslo 129/2024 obsahuje Príloha č.1 k Uzneseniam 

Uznesenie číslo   130/2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

žiada zahrnúť do záverečného účtu mesta výpočet hotovostného prebytku a spolu s návrhom ZUM 

predložiť na rokovanie komisie a MsZ aj správu audítora. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 9  (Belička J.,Belička V.,Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za: 6  (Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), Proti:0, Zdržali sa:                        3 

(Belička J., Belička V., Ambrózy), Nehlasovali:0 

Uznesenie nebolo podpísané primátorkou mesta Sliač Ing., Mgr. et Mgr. Ľubicou Balgovou. 

Odôvodnenie nepodpísania Uznesenia číslo 130/2024 obsahuje Príloha č.2 k Uzneseniam 

BOD 18  Informácie primátorky  

Uznesenie číslo   131 /2024 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

berie na vedomie informácie primátorky 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11 Prítomní:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, 

Ryba, Láskavý), Za:9 (Belička J., Belička V., Ambrózy,  Hric, Zemko, Janáková Sujová, Gabaš, Ryba, Láskavý), 

Proti:0, Zdržali sa: 0,Nehlasovali:0 

 


